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Geachte heer, mevrouw, 

Met dit schrijven plaatsen we onze reactie zienswijze op het voorgenomen besluit 
geformuleerd in “Fiscale verzamelwet 2026” 

Voor afgaand aan onze inhoudelijke reactie is het belangrijk een beeld te schetsen van 
onze organisatie. Budget Solutions BV (rechtspersoon met winst oogmerk) sinds april 
2013 actief in het sociale domein op de gebieden Beschermingsbewindvoering, 
Curatele, Mentorschap en Budgetbeheer. Inmiddels uitgegroeid naar een midden grote 
organisatie met 21 medewerkers en een actieve cliënten populatie van 650+  en 
groeiende. 

Deze groep heeft dagelijks onze zorg, aandacht en toewijding nodig om het financiële 
leven structuur en rust te geven. Ook op het gebied van Zorg en Welzijn beschermen we 
onze cliënten. 

Onze dienstverlening is vooral belangrijk om de zwakkere van onze samenleving te 
ondersteunen op leefgebieden die niet tot de primaire competenties (meer) behoren van 
de onder Beschermingsbewind Gestelde, Curatele c.q. Mentorschap.  

Onze samenleving is steeds complexer geworden, het zorglandschap sluit steeds 
minder aan bij de behoefte van de zwakkeren van onze samenleving, Huisvesting, 
Aandacht, gespecialiseerde Professionals. In de samenleving is steeds meer sprake van 
individualisering, hierdoor vallen steeds meer mensen buiten de boot en stapelen zich 
de problemen steeds hoger op. 

Onze dienstverlening wordt in de steeds moeilijkere samenleving steeds belangrijker. 
Helaas wordt dit, naar onze beleving door onze overheid niet als zodanig erkent en is er 
al geruime tijd vanuit de Branche verenigingen NBBI, Horus & NVVK de roep naar de 
betreffende ministeries om aandacht en waardering maar vooral passende beloning 
naar inzet en commitment. 

Dit initiatief, Fiscale verzamelwet 2026, zorgt voor nog grotere onrust als ook niet 
gekeken wordt naar het gehele plaatje. De financiering van onze inzet, dienstverlening 
maar vooral de kwaliteitseisen en maatschappelijke vraagstukken die nu door onze 
organisatie, medewerkers en ook onze gewaardeerde collega’s in het land, dagelijks met 
volle overgave wordt behandeld. 



 
Echter de beloning, waardering zijn de afgelopen jaren volledig uit balans en dit initiatief 
zal hier geen positieve bijdrage aan leveren. 

De gevolgen zijn voor een gezonde bedrijfsvoering volledig negatief. Het niet meer 
kunnen opteren van voorbelasting en hierdoor de betaalde btw toe te moeten rekenen 
als kosten zal ervoor zorgen dat het voor onze organisatie(s) een gemiddelde kosten 
stijging van 6 tot 8% op de huidige omzet zal resulteren. Dit afgezet tegen een netto winst 
marge van gemiddeld 6% is er geen ruimte meer voor het opbouwen van de 
noodzakelijke reserves. Een ander consequentie kan betekenen dat de work/life balance 
bij medewerkers volledig onder druk komt te staan. Ook de kwaliteit van de 
dienstverlening komt dan ik het geding. Dit is niet in het belang van de onder bewind 
gestelde, curandus of het mentorschap. 

We begrijpen natuurlijk echt wel dat er zaken als gevolg van de uitspraak Hoge Raad niet 
meer coherent zijn met het huidige fiscale BTW regime.  

Echter spreken we de nadrukkelijke wens uit dat wanneer deze aanpassing 
doorgevoerd wordt dit niet een eenzijdig iets mag zijn maar dat dan ook gekeken 
moet worden naar het volledige plaatje. 

Het is niet eerlijk naar onze mening om alleen maar kosten te verhogen in deze branche 
als er geen oog is voor een verbetering van de beloningsstructuur. 

Zoals eerder geschreven is deze al geruime tijd uit balans en zijn de uren die nu 
gedeclareerd mogen worden niet meer van deze tijd. De maatschappij is veranderd. 
Zeker als we terug refereren naar enige alinea hierboven. 

Ook verwijzen we op dit onderwerp graag naar de reactie van onze collega Veritas 
Vertegenwoordiging, Dhr P. Hoornweg, welke dit op een duidelijke wijze heeft verwoord. 

Verder wijzen we u er nogmaals met klem op dat deze correctie niet eenzijdig mag 
worden doorgevoerd als dit ook niet resulteert tot een constructieve aanpassing van de 
huidige financiering binnen onze branche / dienstverlening. 

Tot slot zijn we er van overtuigt dat er geheel geen financieel voordeel voor de overheid 
uit voort gaat komen wanneer deze stap doorgevoerd wordt. De meerwaarde voor de 
overheid ontbreekt naar onze mening volledig.  

Graag nodigen we u uit voor een inhoudelijk gesprek, kantoorbezoek, waarin u 
persoonlijk zal ervaren dat deze wetsaanpassing meer schade genereerd als zal 
bijdragen aan het grote maatschappelijke probleem. 

Met vriendelijke groeten 

G.H. (Ger) Mies 

Directeur | Bewindvoerder | Curator | Mentor 

Budget Solutions BV 


